# 2022 主日崇拜事奉輪值同工

本週主日 This Sunday 9/11/2022	下週主日 Next Sunday 9/18/2022			
方向	張文迪			
程保治牧師 Rev. Jeff Cheng	麥浪牧師 Pastor Ron			
吳永佳	方 向			
羅鳳玲	羅鳳玲			
杜娟,姜華	刘 兵, 李智勇			
Raymond/李常爱	Leon/文 艷			
陈祝平	吴永佳			
N/A	N/A			
闞月紅,張超英	刘 兵,于 溢			
文 艷, 于燕	刘 芳, 孔維秀			
陳兢一,方 向	Ace Liu, Richard			
李允誠	蔡英超			
姐妹图契 Women's Bible Study Fellowship (ZOOM Meeting ID: 821 5093 5268)				
祷告會 Prayer Meeting(ZOOM Meeting ID: (321-971-546)				
青少年團契,家庭查經 Youth/Family Bible Study				
	9/11/2022 方向 程保治牧師 Rev. Jeff Cheng 吳永佳 羅鳳玲 杜 娟, 姜 華 Raymond/李常愛 陈祝平 N/A 闞月紅, 張超英 文 艷, 于 燕 陳兢一, 方 向 李允誠 姐妹團契 Women's Bible S (Z00M Meeting ID: 821 祷告會 Prayer Meeting (2(321-971-546)			

毎月常費預算 Monthly Budget for General: \$15,000.00 言道 Mission: \$2,500.00

Contributions 奉獻	Last Sunday 上週	Month-to-date 本月已收	Aug. Income 收入	Aug. Expenses 支出
常費 General	\$2, 604. 10	\$2, 604. 10	\$15, 734. 06	\$9, 664. 73
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00
宣道 Missions	\$1, 100. 00	\$1, 100. 00	\$2, 540. 00	\$0.00
其他 Special	\$3, 530. 00	\$3, 530. 00	\$2,951.00	\$0.00

每月背诵经文 Monthly Verses - September, 2022:

我將這些話寫給你們信奉神兒子之名的人,要叫你們知道自己有永生。(約 翰一書 5:13)

親愛的兄弟啊. 我願你凡事興盛. 身體健壯. 正如你的靈魂興盛一樣。(約 翰三書 2)

牧師 Pastor
程保治 Jeff Cheng
Tel: (918) 970-0053
jeffpcheng@gmail.com

長老 Elder 張文迪 Wen-Dvi Chang Tel: (918) 252-4886 wendyiandlouise@gmail.com



# 滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449 http://www.tulsaccc.org/

傳揚福音 造就門徒 Preach the gospel and make disciples 聯合主日崇拜程序

COMBINED ORDER OF WORSHIP

九月十一日 September 11, 2022 主席 Presider: 方向

10:45AM - 12:15PM

司琴 Pianist: 羅鳳玲

講員 Speaker: 程保治牧師

默禱 Silent Prayer 625 主在聖殿中 The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All 宣召 Convocation 詩 Psalm 1:1-2 主席 Presider 頌禱 Praise and Prayer 讚美一神,主祷文 Doxology, The Lord's Prayer 眾立 All 讚美詩 Praise Hymns 眾坐 Congregation 祈禱 Invocation 主席 Presider 眾坐 Congregation 讀經 Scripture Reading 約二 2 John 1-13

證道 行在真理與愛中 Sermon **Walking in Truth and Love** 

程保治牧師 Rev. Jeff Cheng 主席 Presider

回應/奉獻 Response/Offering

508 向主獻呈 We Give thee but thine own

歡迎,報告 Welcome, Greeting & Announcements 每月经文 Monthly Verses

主席 Presider 主席 Presider

讚美 荣耀歸於真神 Glory to God in the Highest 眾立 Congregation 祝禱 Benediction

程保治牧师 Rev. Jeff Cheng

阿們頌 Amen Praise 默禱 Silent Praver 眾立 Congregation

眾坐 Congregation

40 週年慶主題: 主恩滿溢, 傳承使命 40<sup>th</sup> Anniversary Theme: Grace Ovewflow, Carry On Mission

# 報告事項:

- 1. 歡迎大家參加今天的主日崇拜。願神賜福大家並祂所喜悦的人。
- 2. 下主日 (9/18) 是聯合主日崇拜將在十點四十五分在教會聚會,同時也有線上 直播。請預備心參加。
- 3. 為了配合教會 40 週年慶, 教會設立了週年慶特別認獻, 目標為: \$40,000; 我們現收到的認獻為: \$21,391, 大家可以憑神給你的感動獻上感恩認獻。
- 4. 教會邀請弟兄姐妹來投稿寫 40 週年感恩特刊的文章。請將稿件發給 Carmen 或維秀姐妹。截稿為十月初。
- 5. 你對羅馬書是否感到很難讀? 四海讀經秋季學期這週日 (9/11) 下午 2 點開始 在 ZOOM 上課。我們將繼續來研讀羅馬書。歡迎弟兄姐妹們來參加。我們有弟兄班 和姐妹班。詳情可向楊妙玲姐妹或張毅弟兄詢問或報名。
- 6. 教會成人主日學班將會有新班-初信/慕道班,鼓勵還沒有參加主日學的人可以 來參加這一班。詳情可向牧師詢問。
- 7. 今天下午有九月份執事會,請同工留意。謝謝。

# 祷告事項:

# 教會事工

- 1. 為 9/10 開始的幸福小組第三期準備工作、參與同工、及 Best 邀約禱告。
- 2. 為青少年牧師聘牧及青少年週五/週日老師和課程安排禱告。
- 3. 為教會的兒童事工及兒童事工的老師們禱告。
- 4. 為今年秋季來 TU 及 ORU 的新生們禱告。
- 5. 為 9/25 主日的洗禮及將要受洗的弟兄姊妹禱告。
- 6. 為今年 11/26-11/27 教會 40 周年慶祝活動及各項籌備工作禱告。

## 肢體關懷

- 1. 為黃道信夫婦去印尼來回平安,身體健康禱告。
- 2. 為已信主還沒有受洗的弟兄姊妹禱告。

# 健康需要

- 1. 為羅美珍姐妹的頸部骨刺及椎間盤的治療禱告。
- 2. 為 Susan Hsieh 姐妹扭傷的腳踝早日康復禱告。

### 普世宣教

- 1. 為 Paula 預計搬回 Tulsa 的各樣準備工作及找到合適的居住地方禱告。
- 2. 為 Linda & Daniel 夫婦在香港的醫療宣教代禱。

#### **Announcements:**

- 1. We welcome everyone and new friends who worshipped with us this morning. May God bless those who attend today service.
- 2. Next Sunday (9/18) is our combined worship service from 10:45 AM to 12:15 PM. We have in person service and live stream.
- 3. Church has launched the 40th anniversary fund pledge as part of the 40th anniversary celebration. Please make your thanksgiving pledge accordingly to God's will in your heart. Currently we have received the pledge amount of \$21,391.
- 4. Church is inviting brothers and sisters to write article for the 40th anniversary publication. Please send your article to sister Carmen or WeiXiu. Due date is early

#### October.

- 5. Are you finding the book of Roman is difficult to read? Now 4C bible reading class will resume fall semester reading class on ZOOM this afternoon (9/11) at 2 PM. We will study the book of Roman. Please contact sister Elaine or brother Sugin to register.
- 6. We will soon to have new adult Sunday school class for new believer/seeker class. We encourage those who has not attend Sunday school to join this new class. Please contact pastor for more information.
- 7. September Deacon board meeting will be held this afternoon. Co-worker please prepare to attend.

# **Prayer Items:**

# **Church Ministry**

- 1. Pray for the preparation work, participation of co-workers, and Best invitation for the third phase of the happiness group to start on 9/10.
- 2. Pray for the youth pastor search and youth teachers and lesson arrangements on Friday and Sunday.
- 3. Pray for the church children's ministry and children's ministry teachers.
- 4. Pray for the new students coming to TU and ORU this fall.
- 5. Pray for the baptism on 9/25 Sunday and the brothers and sisters who will be baptized.
- 6. Pray for the church's 40th anniversary celebrations and preparations this year from 11/26-11/27.

### **Member Care**

- 1. Pray for Huang Daoxin and his wife to travel to Indonesia safely and in good health.
- 2. Pray for brothers and sisters who have believed in the Lord but have not been baptized.

### **Health needs**

- 1. Pray for Sister Kelly Lo's neck spur and intervertebral disc treatment.
- 2. Pray for a speedy recovery for Sister Susan Hsieh's sprained ankle.

### **World Missions**

- 1. Pray for Paula's various preparations for moving back to Tulsa and finding a suitable place to live.
- 2. Pray for Linda & Daniel for their medical mission in Hong Kong.

# 講道大綱 Sermon Outlines:

- I. 問安 Greetings.
- II. 真理與愛 Truth and love.
- III. 提防假教師 Beware of false teachers.
- IV. 結語 Conclusion.